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P R O T O K Ó Ł  Nr IX / 2003 
 

obrad IX sesji Rady Miejskiej  Ostrzeszów 
odbytej w dniu 30 września 2003 roku 

 
 
Obecnych na sesji  Radnych - 20, tj. 95,2%. 
 
Nieobecni usprawiedliwieni: 
1. Henryk Kajser 
 
W obradach sesji uczestniczyli zaproszeni goście według załączonych list obecności. 
 
 

Porządek obrad 
 
  1. Otwarcie i stwierdzenie  prawomocności  obrad  
  2. Przedstawienie porządku obrad IX sesji Rady Miejskiej 
  3. Wybór Sekretarza obrad IX sesji Rady Miejskiej 
  4. Przyjęcie protokołu z VIII sesji Rady Miejskiej 
  5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w okresie 
      międzysesyjnym                  
  6. Sprawozdanie Burmistrza z realizacji zadań w poprzednim okresie, zwłaszcza 
      z wykonania uchwał Rady  
  7. Interpelacje i zapytania radnych  
  8. Zapytania i wnioski przewodniczących dzielnic i sołtysów 
  9. Informacja o restrukturyzacji Zespo łu Zakładów Opieki Zdrowotnej 
10. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) zmian w budżecie miasta i gminy Ostrzeszów w 2003 roku  
b) nabycia nieruchomości gruntowej położonej we wsi Ostrzeszów Pustkowie  
c) zasad gospodarowania lokalami mieszkalnymi w nieruchomościach będących mieniem 

Miasta i Gminy Ostrzeszów  
d) powołania Komisji Planowania i Rozwoju  
e) powołania składu osobowego  Komisji Rady Miejskiej  
f) zmiana uchwały Nr III/21/2002 Rady Miejskiej Ostrzeszów z dnia 21 grudnia 2002 roku  

w sprawie powołania składu osobowego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia 
11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania zg łoszone na poprzedniej sesji 
12. Sprawy różne i informacje 
13. Zakończenie 
 
Do p-ktu 1-go Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad 
                         Radny Edward Skrzypek - Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył  
                         obrady IX sesji Rady Miejskiej i stwierdzi ł, że sesja jest prawomocna  
                         do obradowania i podejmowania uchwa ł.                      
                         Powitał przybyłych na obrady gości i radnych Rady Miejskiej.       
 
Do p-ktu 2-go Przedstawienie porządku obrad IX sesji Rady Miejskiej       
    Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił porządek obrad, który 
                         Radni otrzymali z zaproszeniem na dzisiejsze obrady.  
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Do p-ktu 3-go Wybór Sekretarza obrad IX sesji Rady Miejskiej 
                         Zgodnie z wcześniejszymi ustaleniami Przewodniczący Rady zgłosił, aby                
                         sekretarzem obrad dzisiejszej sesji zosta ła radny Antoni Obsadny. 
                         Radny Antoni Obsadny wyrazi ł zgodę na kandydowanie.  
                         Rada Miejska jednog łośnie (19 głosów „za”) wybrała radnego Antoniego                             
                         Obsadnego Sekretarzem obrad IX sesji Rady Miejskiej.  
 
Do p-ktu 4-go Przyjęcie protokołu z VIII sesji Rady Miejskiej 
                       Radny Henryk Mackanić - Sekretarz obrad VIII sesji Rady       
                       Miejskiej przedstawi ł wniosek w sprawie przyjęcia protokołu z poprzedniej   
                         sesji bez odczytania. 
                         Wniosek stanowi za łącznik do protokołu. 
                         Ponadto protokó ł był wyłożony do wglądu Radnych w pokoju nr 25     
                         Urzędu Miasta i Gminy o czym radni zostali zawiadomieni w zapro- 
                         szeniu na obrady dzisiejszej sesji.  
                         Rada jednog łośnie (19 głosów „za”) przyjęła wniosek w sprawie przyjęcia 
                         protokołu. 
 
Do p-ktu 5-go Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach                
                         podejmowanych w okresie międzysesyjnym 
                         Powyższą informację złożył Przewodniczący Rady. 
                         Informacja stanowi za łącznik do protokołu. 
 
Do p-ktu 6-go Sprawozdanie Burmistrza z realizacji zadań w poprzednim okresie,                   
                         zwłaszcza z wykonania uchwał Rady  
                       Powyższą informację złożył Przewodniczący Rady. 
                         Informacja stanowi za łącznik do protokołu. 
 
Do p-ktu 7-go Interpelacje i zapytania radnych  
                         Radny Zygmunt Lizakowski wnosi o wyznaczenie przejścia dla pieszych  
                         we wsi Turze przez drogę nr 11. 
                         Radny Jan Góra zapyta ł na jakim etapie jest wydanie decyzji na budowę  
                         chlewni na ul. Grabowskiej. 
 
Do p-ktu 8-go Zapytania i wnioski przewodniczących dzielnic i sołtysów 
                         Nikt nie zabra ł głosu. 
 
Do p-ktu 10-go Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) zmian w budżecie miasta i gminy Ostrzeszów w 2003 roku  
Józef Bukiewicz – Skarbnik przedstawił projekt uchwały. 
Stałe Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały powyższy 
projekt. 
Radny Zygmunt Lizakowski zapytuje czy 45 tys. z ł wystarczy na działalność 
Ostrzeszowskiego Centrum Kultury do końca 2003 roku. 
Stanisław Wabnic – Burmistrz wyjaśnił, że wniosek OCK był o kwotę  
70 tys. zł. Na pewno jeszcze do sprawy dotacji dla OCK do końca roku 
wrócimy. 
Radny Aleksander Józefiak stwierdza, że dotacja na dodatki mieszkaniowe od 
Wojewody za I półrocze br. wynosi 28.950 zł. 
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Zapytuje czy Miejsko-Gminnemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej  
wystarczy środków na działalność do końca bieżącego roku. 
Stanisław Wala – Kierownik Miejsko-Gminego Ośrodka Pomocy Społecznej 
wyjaśnił, że środków wystarczy. 
Poinformował, że od 1 października br. M-GOPS nie będzie wypłacał 
rent socjalnych, które przejął ZUS. 
Rada Miejska jednogłośnie (19 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
Uchwała Nr IX/90/2003 stanowi załącznik do protokołu. 
 

                           Mariusz Witek – Zastępca Burmistrza przedstawi ł następujące projekty  
                           uchwał:  

b) nabycia nieruchomości gruntowej położonej we wsi Ostrzeszów               
      Pustkowie  

                                 Stałe Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały powyższy 
      projekt. 

Rada Miejska jednogłośnie (19 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
Uchwała Nr IX/91/2003 stanowi załącznik do protokołu. 

 
c) zasad gospodarowania lokalami mieszkalnymi w nieruchomościach                                     
      będących mieniem Miasta i Gminy Ostrzeszów  
      Stałe Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt  
      uchwały. 
      Radny Adam Zawada wyjaśnił różnice pomiędzy przedstawionym  
      projektem uchwały a obowiązującą uchwałą. 

Rada Miejska jednogłośnie (19 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
Uchwała Nr IX/92/2003 stanowi załącznik do protokołu. 
 

Do p-ktu 9-go Informacja o restrukturyzacji Zespo łu Zakładów Opieki Zdrowotnej 
                         Henryk Siciński – Dyrektor Zespołu Zakładów Opieki Społecznej przed- 
                         stawil Radzie Miejskiej restrukturyzację podstawowej opieki zdrowotnej 
                         która zostanie przeprowadzona do końca 2003 roku. 
                         Wystąpienie stanowi załącznik do protokołu. 
                         Podkreślił, że: 

                   - na koniec 2002 roku zadłużenie szpitala wynosi 600 tys. zł, 
                   - na koniec maja 2003 roku ok. 2 milionów z ł, 
                   - 76% budżetu ZZOZ stanowią płace, 
                   - od 1 października br. przyjmować będzie dwóch lekarzy okulistów, 

                         - od 15 października br. sprzątanie szpitala przekazane zostanie firmie  
                            „Hectas” 
                         - będą ogłoszone przetargi na prowadzenie kuchni przy szpitalu i prowadze - 
                           nie transportu samochodowego.  
                         Radny Ryszard Dadaczyński stwierdził, że: 

                   - w szpitalu brakuje podstawowego sprzętu np. termometry wskazują złe  
                     ciepłoty ciała, pościel zniszczona,  
                   - w nocy jest jedna laborantka, część salowych w miesiącu wrześniu korzys-        

                           tała z urlopów, 
                   - pielęgniarki przewożą zmarłych. 
                   Radny Aleksander Józefiak stwierdza, że nie należy robić tak radykalnych  
                   zmian. Należy wykorzystać posiadany personel obsługi. Nie należy prywa- 
                   tyzować kuchni. 
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                  Zapytuje czy należało zatrudniać zastępcę ordynatora na oddziale  
                  dziecięcym  
                  Radna Krystyna Sikora zapytuje: 
                  - czy dyrektor proponował utworzenie spółki salowym, która sprzątałaby  
                    szpital, 

                        - ile wynosi wymagalne zobowiązanie szpitala. 
                        Radny Marek Pohl stwierdza, ze musi być program naprawczy  by szpital  
                        wyszedł z zadłużenia 
                        Zapytuje: 
                        - czy przedstawiony program zapewnia wyjście z zadłużeń. 
                        - co musi osiągnąć szpital, y dalej istniał.  
                        Henryk Siciński wyjaśnił, że: 

                  - wszystkie decyzje były przemyślane, 
                  - nie było zwolnień pracowników tylko przejścia na emerytury lub zasi łki  
                    przedemerytalne, 

                        - były rozmowy z salowymi w sprawie przejęcia sprzątania,  
                        - salowe mają nie wykorzystane urlopy nawet z 3 lat i muszą je wykorzystać, 
                        - jest grupa, która przewozi zmar łych, 
                        - nie było zakupu pościeli, a materace wymieniliśmy dzięki Niemcom, 

                  - mamy wymagalne zadłużenie na lekach 250 tys. zł (już wpłaciliśmy  
                    3 raty po 40 tys. z ł), 

                        - nie jest realizowana ustawa 203 
                
                        Na obrady sesji przyby ł radny Zygmunt Ostrowicz. 
 
                        - mamy aparat do USG z dwoma głowicami i dokupiliśmy trzecią głowicę   
                          za 9.000 z ł, 
                        - nie ma w Ostrzeszowie radiologa – dlatego zatrudniliśmy, który dojeżdża  
                          codziennie, 

                  - nie płaci się nam za pacjentów spoza naszego terenu, 
                  - na oddziale położniczym winno być co najmniej 500 porodów, 
                  - powinien powstać OIOM (4 łóżka), 

                        - obecnie grupa sprzątająca plus środki czystości to koszt 76 tys. zł – firma  
                          więcej zrobi i koszt 60 tys. zł. Firma ta pracuje w Kole, 
                        - powstał oddział pediatryczno-noworodkowy i dlatego zatrudniono spe-                 
                          cjalistę II stopnia, 
                        - sytuacja szpitala jest bardzo trudna, 

                  - na przyszły rok planuje się obniżenie środków Narodowego Funduszu  
                          Zdrowia na lecznictwo. 
                        Lech Janicki – Starosta podkreślił iż: 

                  - musi być restrukturyzacja szpitala, 
                  - musimy regulować zadłużenia wymagalne, 
                  - w 2004 roku będzie prywatyzacja szpitala, 
                  - zmiany zaproponowane przez dyrektora ZZOZ są konieczne i mają  
                    przyzwolenie – pod koniec roku będą widoczne już efekty tych działań. 
                  Wniósł o wsparcie samorządu dla ZZOZ.            
                  Radny Ryszard Dadaczyński zapytuje: 
                  - dlaczego nie ogłoszono konkursu na stanowisko dyrektora ZZOZ,                  
                  - dlaczego zakupiono stary samochód dla pogotowia,  
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                  - dlaczego są problemy z umieszczaniem naszych pacjentów na oddziale 
                    psychiatrycznym w Ostrowie Wlkp. 
                  - dlaczego nic nie roki się w sprawie OIOM, tylko się mówi. 

                        Radny Jan Góra proponuje proporcjonalne obci ążenie gmin w stosunku 
                        do ilości mieszkańców w sprawie dofinansowania dzia łalności ZZOZ. 
                        Edward Skrzypek – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytuje dlaczego  
                        remontowano pomieszczenia Pogotowia Ratunkowego skoro planowano  
                        zmianę lokalu. 
                        Lech Janicki – Starosta wyjaśnił: 
                        - do końca 2001 roku ZZOZ nie miał problemów finansowych, 
                        - w 2002 i 2003 roku kontrakty z Kasą Chorych i NFZ były niższe o 10%  
                          w porównaniu z 2001 rokiem,  

                  - pomieszczenia po Pogotowiu zajmie Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie,  
                  - Starostwo zrefunduje część zadłużeń ZZOZ, 

                        - zwróci się z prośbą o współdziałanie gmin w sprawie służby zdrowia 
                          - przekształcenie szpitala w spółkę handlową, 
                        - na urządzenie OIOM będą pozyskane środki z zewnątrz, 
                        - zakup karetki był dokonany zgodnie z przepisami, 

                  - należy myśleć o prywatyzacji transportu sanitarnego (obecny tabor stary  
                    i wyeksploatowany 

                        - jest długi okres wyczekiwania na przyjęcie na oddział psychiatryczny 
                          w Ostrowie Wlkp. i problem umieszczenia pacjenta z terenu powiatu  
                          ostrzeszowskiego na oddziale,  
                        - była potrzeba zmiany dyrektora ZZOZ, 

                  - dyrektor ZZOZ ma umowę o pracę do 31 grudnia 2003 roku – co będzie 
                     dalej postanowi Zarząd Powiatu, 
                  - należne zobowiązania na dzień dzisiejszy to ok. 600 tys. zł.  

                        Henryk Siciński poinformował, że od 1 stycznia 2994 roku NFZ nie będzie  
                        finansował oddziału przewlekle chorych i dlatego chcemy przekszta łcić  
                        w Zakład Opieki z 28 łóżkami. 
                        Zbyszko Szmaj – członek Społecznej Rady ZZOZ – radny Sejmiku           
                        Wojewódzkiego podziękował Radzie Miejskiej za zajęcie się tematem ZZOZ  
                        ponieważ jest to bardzo ważny temat. 
                        Poinformował, że: 
                        - Minister Zdrowia zabiega o zwiększenie środków na lecznictwo w 2004 roku, 
                        - Sejmik Samorządowy Województwa Wielkopolskiego przyjął informację 
                           w sprawie s łużby Zdrowia w I półroczu w Wielkopolsce. 
 
                           Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 20- minutową przerwę w obradach  
                           sesji (godzina 1100 – 1120). 
 
                           Na obrady sesji nie wrócili radni: Marek Pohl i Grzegorz Więcek. 

 
               d)   powołania Komisji Planowania i Rozwoju  

                                 Włodzimierz Piekarczyk – Sekretarz przedstawił projekt uchwały. 
                                 Stałe Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt  
                                 uchwały. 

Rada Miejska 17 głosami „za” , 1 „wstrzymującym” podjęła uchwałę. 
Uchwała Nr IX/93/2003 stanowi załącznik do protokołu. 

` 
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                           Na obrady sesji powrócili Radni: Marek Pohl i Grzegorz Więcek. 
 

                      e)   powołania składu osobowego  Komisji Rady Miejskiej  
      Zgłaszanie kandydatów na członków Komisji Planowania i Rozwoju: 
      radni: Krystyna Sikora, Elżbieta Derendal, Antoni Obsadny, Marian 
      Pareński, Karol Pauś, Grzegorz Więcek. 
      Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie. 
      Rada Miejska jednogłośnie (20 głosów „za”) zamknęła listę kandy- 
      datów do Komisji Planowania i Rozwoju. 
      Zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Komisji: 

                           - radna Krystyna Sikora – wyraziła zgodę na kandydowanie. 
                           Rada Miejska jednog łośnie (20 głosów „za”) wybrała radną Krystynę 

      Sikora Przewodniczącą Komisji Planowania i Rozwoju. 
      Zgłaszanie kandydatów na Zastępcę Przewodniczącego Komisji: 

                           radny Karol Pauś – nie wyraził zgody, radny Marian Pareński 
                           - wyraził zgodę na kandydowanie. 
                           Rada Miejska  jednog łośnie (20 głosów „za”) wybrała radnego Mariana  
                           Pareńskiego Zastępcą Przewodniczącego Komisji Planowania i Rozwoju. 
                           W łodzimierz Piekarczyk przedstawił projekt uchwały. 
                           Rada Miejska jednog łośnie (20 głosów „za”) podjęła uchwałę. 

Uchwała Nr IX/94/2003 stanowi załącznik do protokołu. 
 
                        f) zmiana uchwały Nr III/21/2002 Rady Miejskiej Ostrzeszów 
                            z dnia 21 grudnia 2002 roku w sprawie powołania składu osobowego          
                            Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia 
                                 Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił projekt uchwały.                                 
                                 Rada Miejska jednog łośnie (19 głosów „za”) podjęła uchwałę. 

Uchwała Nr IX/95/2003 stanowi załącznik do protokołu. 
 

Do p-ktu 11-go Odpowiedzi na interpelacje i zapytania zgłoszone na poprzedniej sesji 
                           Burmistrz zapozna ł Radę Miejską z pismem Kasy Rolniczego Ubezpieczenie 
                           Społecznego – Placówki Terenowej w Ostrzeszowie z dnia 17 września 2003  
                           roku w sprawie zaniechania poboru sk ładki na ubezpieczenie społeczne  
                           rolników za III i IV kwartał 2003 roku z powodu poniesionych strat w wyniku  
                           tegorocznej suszy – nie ma podstaw prawnych. 
                           Mariusz Witek – Zastępca Burmistrza poinformował, że: 

                     - w sprawie przejścia dla pieszych przez drogę nr 11 w Turzu prześlemy 
                       wystąpienie do Dyrekcji Dróg Krajowych, 

                           - Urząd w 2002 roku wydał lokalizację na budowę chlewni ale Starostwo  
                        zawiesi ło postępowanie w tej sprawie. 
                     Anna Gieczewska – mieszkanka bloku przy ul.Piastowskiej 14 (blok prze- 
                     kazany gminie jako blok zak ładowy) zapytuje czy: 
                     - w wycenie mieszkań uwzględnione zostaną koszty poniesione przez 
                       lokatorów ponieważ mieszkania zostały przekazane pracownikom nie- 
                       wykończone (nasz wkład około 30 %), 
                     - co z wpłacona kaucją. 
                     Burmistrz poinformowa ł, że: 
                     - wyceny mieszkań na naszym terenie wykonuje Józef Mróz i Halina Lewek,  
                     - wyceniający otrzyma listy mieszkań do wyceny, 
                     - blok przy ul. Piastowskiej jest zarządzie Zakładu Gospodarki  
                       Mieszkaniowej. 
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Do p-ktu 12-go  Sprawy różne i informacje 
                     Anna Gieczewska – mieszkanka bloku przy ul.Piastowskiej 14 (blok prze- 
                     kazany gminie jako blok zak ładowy) zapytuje czy: 
                     - w wycenie mieszkań uwzględnione zostaną koszty poniesione przez 
                       lokatorów ponieważ mieszkania zostały przekazane pracownikom nie- 
                       wykończone (nasz wkład około 30 %), 
                     - co z wpłacona kaucją. 
                     Burmistrz poinformował, że: 
                     - wyceny mieszkań na naszym terenie wykonuje Józef Mróz i Halina Lewek,  
                     - wyceniający otrzyma listy mieszkań do wyceny, 
                     - blok przy ul. Piastowskiej jest zarządzie Zakładu Gospodarki  
                       Mieszkaniowej. 
                     Radny Adam Zawada potwierdzi ł, że w wycenie mieszkań uwzględni się  

                           dokumenty dostarczone przez Powiatowy Zarząd Dróg. 
                           Marek Czwordon – Naczelnik Wydziału Promocji i Rozwoju Gminy Urzędu 
                           Miasta i Gminy - wystąpienie stanowi załącznik do protokołu. 
                           Radny Ryszard Szymański zwrócił się do Rady Miejskiej z wnioskiem  
                           popartym przez Starostę , Burmistrza i Komisję Oświaty, Kultury, Sportu  
                           i Zdrowia Rady Miejskiej Ostrzeszów o podjęcie prac związanych   
                           z utworzeniem Młodzieżowej Rady Miejskiej, której członkami byliby 
                           uczniowie gimnazjum i szkó ł średnich z terenu Miasta i Gminy Ostrzeszów. 
                           Rada Miejska jednog łośnie (20 głosów „za”) wyraziła pozytywna opinię 
                           na czynie starań utworzenia Młodzieżowej Rady Miejskiej. 
                           Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że: 
                           - kolejna sesja odbędzie się pod koniec miesiąca października br., 

                     - tematem sesji będą między innymi sprawy: wybory ławników sądowych,  
                       informacje z dzia łalności „Wodociągów Ostrzeszowskich” i Spółki  
                       „Strzegowa” oraz uchwalenie wieloletniego planu inwestycyjnego  
                       i wieloletniego planu finansowego Miasta i Gminy Ostrzeszów. 
  

Do p-ktu 13-go Zakończenie 
                           Przewodniczący Rady Miejskiej krótko podsumował przebieg obrad sesji, 
                           podziękował wszystkim za udział w obradach i zamknął obrady IX sesji  
                           Rady Miejskiej. 
  
                           Rada podjęcia 6 uchwał . 
                           Rada rozpoczęła obrady o godzinie 800, a zakończyła o godzinie 1215. 
 
 
 

               Sekretarz  
obrad IX sesji Rady Miejskiej 

 
          Antoni Obsadny 

 

 


